



**President
Wolfgang Daiss**

Tel. +49 179 764 25 98

e-Mail: president@eaasdc.eu

Dear readers of the Bulletin,

I wish all of you a happy new year with lots of good health and great experiences.

With the year having only just started, I have little to report today since in the short period of time few has happened that is worth mentioning.

European Convention 2018

The most important decision made over the holidays concerns the European Convention 2018. According to schedule this is once again an EAASDC event and we are especially delighted that two Dutch clubs have volunteered to host it. Location of the event will be Amsterdam and the date is 20th – 22nd July 2018. I wish the two clubs and all their helpers a lot of strength and success with the organisation and naturally many enthusiastic visitors. Flyer and website with more detailed information will be published soon.

European Convention 2016

In this context I would also like to point out to you the European Convention 2016 and fill all dancers with enthusiasm about it. It is hosted by the British Association and will take place from 22nd – 24th July 2016 in Stratford upon Avon, the city that is famous mostly through William Shake-

Liebe Bulletin-Leser,

ich wünsche euch allen ein gutes Neues Jahr, mit viel Gesundheit und tollen Erlebnissen.

Da das Jahr erst begonnen hat, habe ich heute wenig zu berichten, da in der kurzen Zeit kaum Erwähnenswertes passiert ist.

European Convention 2018

Das Wichtigste, das sich über die Feiertage entschieden hat, ist die European Convention 2018. Turnusgemäß ist dies mal wieder eine Veranstaltung der EAASDC und wir freuen uns ganz besonders, dass 2 holländische Mitgliedsvereine sich bereit erklärt haben, diese auszurichten. Veranstaltungsort wird Amsterdam sein und der Zeitpunkt ist 20. bis 22. Juli 2018. Ich wünsche den beiden Clubs und ihren Helfern viel Kraft und Erfolg bei der Organisation und natürlich viele begeisterte Besucher. Flyer und Webseite mit näheren Informationen werden bald publiziert.

European Convention 2016

In diesem Zusammenhang möchte ich noch auf die European Convention 2016 hinweisen und alle Tänzer/-innen dafür begeistern. Der Ausrichter ist der britische Verband und sie findet vom 22. bis 24. Juli 2016 in Stratford upon Avon statt, der Stadt,

spare. An ideal opportunity to spend the summer vacation with dancing and culture. Anybody who would like to save the cost of transferring money for the pre-registration to England, would please contact me and I will explain the alternative.

Student Dances

All current and future student events I wish a successful outcome, and for the students good fun, helpful support and understanding, happy experiences and above all no stress.

Spring Jamboree 2016

The Spring Jamboree 2016 is going to be an emergency event, since there was no application for it within the necessary time frame. For different reasons the hosting club Dancing Trouts can only work at it with reduced personnel and ECTA and EAASDC are therefore called upon in a special degree to actively help out. Since our possibilities are also limited we have repeatedly published an appeal in search of voluntary helpers. The event runs under the motto 'back to the roots' and that includes the dance program as well as the organisation. Everything beyond the minimum requirements is depending on the number of helpers on site. I therefore ask all participants for their understanding and for reduced expectations. To all those who signed up for help a heartfelt thank you and for all those who will support this motto: Have a safe trip there.

die besonders durch William Shakespeare bekannt ist. Eine ideale Gelegenheit, den Sommerurlaub mit Tanzen und Kultur zu verbringen. Wer sich die Kosten einer Überweisung der Voranmeldungsgebühren für die Veranstaltung nach England sparen möchte, möchte bitte mit mir Kontakt aufnehmen und ich werde die Alternative mitteilen.

Student-Veranstaltungen

Allen laufenden und noch kommenden Student-Veranstaltungen wünsche ich gutes Gelingen und den Students viel Spaß, hilfreiche Unterstützung und Verständnis, schöne Erlebnisse und bloß keinen Stress.

Spring Jamboree 2016

Die Spring Jamboree 2016 wird diesmal eine Notveranstaltung, da es keinen Bewerber innerhalb der erforderlichen Zeitschiene gab. Der veranstaltende Club Dancing Trouts kann aus verschiedenen Gründen personell nur reduziert mitarbeiten und ECTA und EAASDC sind deshalb in besonderem Maße gefordert, aktiv mitzuarbeiten. Da auch unsere Möglichkeiten begrenzt sind, haben wir einen mehrfachen Aufruf zur Suche nach freiwilligen Helfern publiziert. Die Veranstaltung läuft unter dem Motto „back to the roots“ und das betrifft sowohl das Tanzangebot als auch die Organisation. Alles was über die minimum Anforderungen hinausgeht, ist abhängig von der Anzahl der Helfer vor Ort. Ich bitte deshalb alle Teilnehmer um Verständnis und reduzierte Ansprüche. All denen, die sich zum Helfen gemeldet haben, ein herzliches Dankeschön und all denen, die dieses Motto unterstützen, eine gute Anreise.

Fall Round Up 2016

So far we have no applicant for the Fall Round Up 2016 and in regard of the narrow time frame we seem to have only two possibilities:

- An emergency event like the Spring Jamboree 2016
- No event

Please check your possibilities concerning the realisation of an emergency event with the following basic requirements:

- Meeting rooms for ECTA and EAASDC
- If possible two halls for offering all four dance forms on three days, comparable to the program of the Spring Jamboree 2016
- Part of the program are also the ECTA workshops
- Gastronomy for dancers as well as sandwiches, coffee and cake provided by the club
- A sufficient number of helpers for the organisation and for the realisation on site
- Parking space, also for campers
- Overnight possibilities in the vicinity for dancers, overnight possibilities in the hall, a few private accommodations for the leaders, etc.
- If possible space for shops

To which extent these points can be met depends on the available possibilities. So if you see a chance to host this event, please contact us as soon as possible, the same if you have any questions left.

Grüße (greetings)
Wuffi

Fall Round Up 2016

Bislang haben wir keinen Bewerber für das Fall Round Up 2016 und aufgrund der kurzen Zeitschiene gibt es wohl nur 2 Möglichkeiten:

- Eine Notveranstaltung wie das Spring Jamboree 2016
- Keine Veranstaltung

Bitte prüft eure Möglichkeiten auf die Umsetzung einer Notveranstaltung mit folgenden Grundvoraussetzungen:

- Sitzungsräumlichkeiten für ECTA und EAASDC
- Möglichst 2 Hallen um ein Tanzprogramm für alle 4 Tanzarten an 3 Tagen durchzuführen, vglb. zum Programm der Spring Jamboree 2016
- Zum Programminhalt gehören auch die Workshops der ECTA
- Gastronomie für Tänzer, sowie belegte Brötchen, Kaffee und Kuchen in Eigenregie
- Genügend Helfer zur Organisation und Umsetzung vor Ort
- Parkplätze, auch für Camper,
- Übernachtungsmöglichkeiten in der Umgebung für Tänzer, Hallenübernachtung, ein paar private Übernachtungsmöglichkeiten für Leader, etc.
- Möglichst Stellplätze für Shops

In welchem Umfang diese Punkte zum Tragen kommen, richtet sich nach den vorhandenen Möglichkeiten. Wenn ihr also eine Chance seht, diese Veranstaltung durchzuführen, dann meldet euch bitte baldmöglichst, genauso falls ihr noch Fragen habt.

Grüße
Wuffi